La foudre tue un garçon de 18 ans et blesse son frère de 16 ans à Darou Mousty (Senegal)
08/08/2020
La foudre est tombée ce jeudi faisant un mort et un blessé. Le drame a eu lieu dans le village de Ndiobène situé dans la commune de Darou Mousty.
C’est au cours d’une forte pluie qui s’abattait dans le village que les deux jeunes surpris par celle-ci ci se sont réfugiés sous un arbre où la foudre est tombée sur eux. Le plus âgé est mort sur le coup alors que son jeune frère s’est retrouvé avec des blessures.

https://www.koldanews.com/2020/08/08/darou-mousty-la-foudre-tue-un-garcon-de-18-ans-et-blesse-son-frere-de-16-ans-a1226788.html
this Source: Stéphane Schmitt by email at sts@meteorage.com.



Lightning kills 18-year-old boy and injures his 16-year-old brother in Darou Mousty 


08/08/2020

Lightning struck on Thursday, killing one person and injuring another. The tragedy took place in the village of Ndiobène located in the commune of Darou Mousty.
It was during a heavy rain that fell in the village that the two young people surprised by it took refuge under a tree where lightning fell on them. The older one died on the spot while his younger brother was left with injuries.
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